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Ärende 3: Översyn av samverkansavtal och gemensam programpeng. 
 
Översyn av samverkansavtal och gemensam programpeng per 2015 presenterades på 
nämnden den 16 oktober.  I och med det nya avtalet blir genonsnittökningen 2,98 
procent av programpengs för 2015. Uppräkningen av programpeng har tidigare 
baseras på prisindex utan hänsyn till olika kostnadsanlag. Nu beräknas på sju 
kostnadsanslag (undervisning, lokaler, lärarverktyg, måltider, elevhälsa, resor och 
övrigt/administration). Därför anser jag att ökningen på närmare 3 % är berättigad.  
 
Samverkansavtalet kommer att omförhandlas inför 2016 och en ny s.k. strukturtillägg 
kommer även att ingå i programpeng för att svara på de lagändringarav skollagen som 
planeras av regeringen och riksdag. Syfte med lagändringen är att ge ökade resurser till 
de skolor som har elever med lägre måluppfyllelse.  Därför tycker förvaltingen att det 
är positiv av stukturtillägget ska vara kopplat till elevensmeritvärdet, däremot anser 
förvaltningen att det inte är rimligt av 44 procent av strukturtillägget (närmare 50 Mkr) 
ges till elever med meritvärde över 200 poäng. Jag delar förvaltningen ståndpunkt och 
anser att det borde tas i beaktan när det nya avtalet omförhandlas för 2016. Elever 
som har 200 meritpoäng är behöriga att söka till alla nationella program. Dessa elever 
tillhör inte den grupp som lagen avser och representerar inte andemeningen i lagen 
som är att ge alla lever likvärdiga förutsättningar. Därmed elever med mer än 200 
poäng faller utanför lagens syfte och innebörd.  
 
Vi yrkade inte på avslag trots detta eftersom det finns andra skäll för försätta Tyresös 
deltagande i samverkan. Däremot anser Jag att lagens syfte och andemeningen bör 
beaktas och noga övervägas när samverkansavtal omförhandlas inför 2016.  
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